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Zápis z jednání č. 18/2022 

 
 
 

Datum konání: 02. 05. 2022           

Místo konání:  obchůzka města 

Přítomni:  Mgr. Hana Bednaříková, Ing. Jaroslav Vlach, MUDr. Danuše Štaifová Zhořová MBA, 

Petr Kopřiva, Ing. Michal Selucký, Ing. arch. Vladimír Bílý, Ing. arch. Martina Černá 

Omluveni: Libor Klimeš, Ing. Miloslav Doležal, Pavel Krakovský, DiS, Ing. Petr Valihrach 

Neomluveni: --- 

Hosté:   Daniel Čmelík – 2. místostarosta, Ing. Pavel Berka – předseda komise životního 

prostředí (KŽP), Roman Pekárek – vedoucí ORM, Ing. arch. David Hoffmann – externí MA  

Zapisovatelka: Ing. Věra Pekárková 

Ověřovatelka: Ing. arch. Martina Černá 

Čas konání: 16:00 – 18:00 

 

 

Program jednání: 

1. Prohlídka stavby „Modernizace stávajícího městského koupaliště a novostavba krytého plaveckého 

bazénu“  

2. Prohlídka parků: Městský park, park na Seifertově náměstí, park u Kaple sv. Josefa, park mezi 

ulicemi Újezd a Urbanova 

3. Záměry výstavby ve městě 

4. Volba zapisovatele a ověřovatele 

 

Průběh jednání: 

ad. 1. Prohlídka stavby  

Komise byla zahájena prohlídkou stavby „Modernizace stávajícího městského koupaliště a novostavba 

krytého plaveckého bazénu“, kde se přítomných ujal a provedl stavbou hlavní stavbyvedoucí ing. 

Vachutka z dodavatelské firmy Metrostav DIZ s.r.o.  

 

Odchod místostarosty Daniela Čmelíka 

 

ad. 2. Prohlídka parků 

 Městský park – předseda KŽP sdělil, že došlo k prořezu keřového patra. Další úpravy parku se 

předpokládají v souvislosti s revitalizací Kyjovky.   

 Park na Seifertově náměstí – zde se diskutovalo, zda park nabídnout škole k aktivitám. Členové 

se shodli na potřebě upravit parkoviště v dolní části a kontejnerová stání v horní i dolní části, 

udržovat stromy od náletů a výmladků.       
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 Park u Kaple sv. Josefa – Zde byla diskuze nad zachováním pietního místa nebo využití při 

slavnostech Slováckého roku. V roce 2012 byla zpracována studie arch. Bílým na revitalizaci 

parku. V rámci zisku dotace byla upravena 1. etapa – obnova památníku obětem sv. války a nové 

přístupové cesty. Další návrh byl zpracován v roce 2018 v rámci diplomové práce Bc. Markétou 

Lípovou.  

 

Předseda KŽP vyzval členy k zamyšlení nad zadáním pro úpravy a využití všech navštívených parků. 

 

Odchod předsedy KŽP Ing. Pavla Berky 

 

 Park mezi ulicemi Újezd a Urbanova – zde padl návrh na úpravu pěší cesty, doplnění mobiliáře a 

zamezení průjezdu automobilů.  

 

 

ad. 3. Záměry výstavby ve městě 

Členům byly uloženy a zpřístupněny dokumentace k záměrům výstaveb ve městě na společném Cloud 

úložišti. Na schůzce byly jednotlivé záměry členům zběžně představeny. Vlastní vyjádření jednotlivých 

členů bude korespondenčně do pátku 6. 5. 2022.     

 

 

ad. 4. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu 

Závěrem obchůzky předsedkyně komise požádala paní Ing. arch. Martinu Černou o ověření zápisu, 

s čímž ostatní přítomní členové souhlasili.  

 

 

 

 

 

Termín příštího jednání: nebyl stanoven 

 

 

Zapsala: Ing Věra Pekárková 

 

 

Ověřil: Ing. arch. Martina Černá  


